

XXXXXXXXXXXXLCLXXXXXXXXXXXX



XXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXX. XXXXXXXX
XXXX.

- 1.-XXXXX-XXXXX-XXXXX-XXXX-XXXXX-XXXXX15XX
-XXXXXXXXXX/XXXXX16XX
- 2.-XXXXX-XXXXX-XXXXX-XXXX-XXXXX-
XXXXXXXXXX13XX-XXXXXXXXXX15XX-XXXXX16XX
- 3.-Xi'an --Alataw Pass-XXXXX-XXXX-XXXXX-
XXXXXXmalaszewicze / WawsawXX12XX14XX-
XXXXXXXXXX/XXXXX16XX
- 4.-XXXXX-XXXX-XXXX-XXXXX-XXXXXXmalaszewiczeXX20XX

Procedure

- 01** SWW contacts your supplier to arrange picking up or loading and trucking.
- 02** SWW arranges to book the space, customs clearance and send the goods on board.
- 03** SWW issues the invoice and copy of b/l to you for payment.
- 04** SWW releases the original b/l or Telex to you or your shipper once all payment arrives.
- 05** SWW offers weekly (working day) report to update the status of your shipment.

- 1.XXXX9XXXXXXXXXXXX. XXXXXXXX XXXXXXXX.
- 2.Walmart / HUAWEI / COSTCOXX5XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX.
- 3.USAXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. around **80.3**XXXXX XXXXXXXX
XXXXXX.
- 4.XXXXXX XXXXXXX**5**XXXX XX
- 5.XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXX.XXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXX.XXXXXXXXXXXXXXXXXX.
- 6.XXXXXXXXXXXXXXXXXX.XXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX.
- 7.XXXXXXXXXXX. **30**XXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

1. 本公司提供之服務，係以客戶之需求為首要考量，並提供最具競爭力之價格。
 2. 本公司之服務範圍，包括：包裝、倉儲、運輸、配送等。
 3. 本公司之服務對象，包括：Sunny、各大企業、政府機關等。



服務項目

1. 包裝服務：提供專業之包裝服務，包括：包裝設計、包裝材料、包裝作業等。
 2. 倉儲服務：提供專業之倉儲服務，包括：倉庫租賃、倉庫管理、倉庫作業等。
 3. 運輸服務：提供專業之運輸服務，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 4. 配送服務：提供專業之配送服務，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
 5. 其他服務：提供專業之其他服務，包括：包裝、倉儲、運輸、配送等。
2. 包裝材料：提供專業之包裝材料，包括：包裝紙、包裝膜、包裝帶等。
 3. 包裝作業：提供專業之包裝作業，包括：包裝設計、包裝材料、包裝作業等。
 4. 倉庫管理：提供專業之倉庫管理，包括：倉庫租賃、倉庫管理、倉庫作業等。
 5. 倉庫作業：提供專業之倉庫作業，包括：倉庫規劃、倉庫作業、倉庫管理等。
 6. 運輸規劃：提供專業之運輸規劃，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 7. 運輸作業：提供專業之運輸作業，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 8. 運輸管理：提供專業之運輸管理，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 9. 配送規劃：提供專業之配送規劃，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
 10. 配送作業：提供專業之配送作業，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
 11. 配送管理：提供專業之配送管理，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
3. 包裝設計：提供專業之包裝設計，包括：包裝設計、包裝材料、包裝作業等。
 4. 包裝材料：提供專業之包裝材料，包括：包裝紙、包裝膜、包裝帶等。
 5. 包裝作業：提供專業之包裝作業，包括：包裝設計、包裝材料、包裝作業等。
 6. 倉庫管理：提供專業之倉庫管理，包括：倉庫租賃、倉庫管理、倉庫作業等。
 7. 倉庫作業：提供專業之倉庫作業，包括：倉庫規劃、倉庫作業、倉庫管理等。
 8. 運輸規劃：提供專業之運輸規劃，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 9. 運輸作業：提供專業之運輸作業，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 10. 運輸管理：提供專業之運輸管理，包括：運輸規劃、運輸作業、運輸管理等。
 11. 配送規劃：提供專業之配送規劃，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
 12. 配送作業：提供專業之配送作業，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。
 13. 配送管理：提供專業之配送管理，包括：配送規劃、配送作業、配送管理等。

Value-added Services

Commodity inspection

Instead of you to inspection Chinese factory's cargo and explained you the details of their goods, and check the supplier reputation for you.

3

Warehousing

Great warehouse service near to Yantian port, Shenzhen - More than 15,000 square meters storage space

1

Shipping insurance

Buy Shipping insurance in loading port which may reimburse senders whose parcels are lost, stolen, and/or damaged in transit.

4

Customs brokerage

Offering full set of expertized solutions for export customs declaration and import customs clearance

2

Blind

shipping/dropshipping

Conceal original supplier/customer name

8

Consolidate cargo

We can collect 1 Pickup your goods from different suppliers, consolidate all goods together at our warehouse and then combine ONE shipment send to you by airfreight / Express (Couriers)

5

Repacking service

Labeling, Repacking, Palletizing, Kitting

7

Documentation service

Fumigation/Disinfection, Certificate, C/O (Certificate of Origin), FORM A, FORM E, FORM F. Commodity Inspection. Embassy/Consulate

6

Customs Feedback

Prisma Caraveo,United States

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



Door to door Air freight air cargo from Shenzhe...



Good communication !

I'm so happy to make business with this freight company the person who talk to me he always have a good communication with me and helped me with all my questions, also he make sure my goods came on the day I needed it.



Kyrle Li

Sunny Worldwide Logistic (sz) Limited

12 Feb 2020

Thank you very much for your support and trust. Our goal is to provide quality service to every customer. I look forward to working with you next time.

订单编号: 25247031501023141

Time Created: 2020-01-26 22:52

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Satisfied consistent good service!

its my 2nd time to order here and i am very satisfied consistent good service and very good communication miss josie lin entertained my inquiries even on holiday. a very big thank you i will surely order again

Good communication !



Sea shipping rates door to door services Conta...



Satisfied,excellent,fast,super reliable

It is my second time of using their service and i am very satisfied, it is excellent, fast and super reliable. I really recommend their services, especially their agents for their fast and professional work. Thanks



Fast and professional work

订单编号: 22397022501023141

Time Created: 2019-12-15 17:26

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Quality of service ! Communicated well !

very good quality of service the goods arrived immediately miss josie lin communicated well. i highly recommend



Besson young

Sunny Worldwide Logistics (SZ) Limited

29 Dec 2019

Thank you, miss Jerlie. It's my pleasure to get your appreciation. I believe in the future i can also meet your needs and provide you with the most correct service

Sunny Worldwide Logistics

SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS



Introduction

Sunny Worldwide Logistics (Shenzhen) Limited - established in 1998, an international freight forwarder in China. With experienced team and trusted cooperated partners, SWW always provide best logistical solutions per customers' unique needs. As a member of NVOCC/WCA /WIFFA, we office location Shenzhen handle both sea freight and air freight services ,also China local like Customs 1 Trucking/Consolidating/ Warehouse etc. The key words of our services: Professionalism/Focus/High Efficiency.

Main Shipping Service

Air freight

Departure from main air port in China, like PEK/ TSN/ TAO/ PVG/ NKG/ XMN/ CAN/ SZX/ HKG/ DLC/ WUH, with competitively air shipping rates

Sea freight

Cooperate with main vessel company, like OOCL/ APL/Kline/ MSC/ HPL, stable shipping space and price.

Railway

Railway transportation to Europe and Russia, transporttime more short then seatransport, price morefavourable

Trailer

Owens trailer company in Shenzhen, China, we can transport cargo to port frommainland.

Express

International Express with competitive contracted rate (from UPSTNT/DHL/EMS etc.)

Amazon FBA

Amazon FBA door to door delivery service from China to all Amazon sites (USA,U.K.Germany France Canada Australia Japan Spanish Italy Singapore)



Our Team

